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Drugo leto delovanja  UO MST v tem mandatu je naokrog in lahko sem zadovoljen z 
opravljenim delom  v letu 2010. Menim da smo  svojo poslanstvo člani UO MST opravljali 
vestno in prizadevno  v dobro nas članov, kot tudi v dobro vsem koristnikom naših storitev in  
ves čas smo korektno sodelovali z vodstvom in strokovnimi službami IZS, ZAPS, ministrstvi, 
izobraževalnimi ustanovami, stanovskimi združenji in s splošno javnostjo. Obseg zastavljenih 
nalog smo več kot samo dosegli , ampak smo plan dela presegli z večkratnikom z finančnim 
merilom, pa kar za 2,7 krat. Vendar to videnje je le moje svoje mnenje boste seveda po kratki 
vsebinski predstavitvi dali seveda vi  člani naše matične sekcije.   
 
V letu 2010 smo opravili pet rednih sej in dve korespondenčni seji UO MST. Na teh sejah 
smo obravnavali tako teme, ki so bile v povezavi z delovanjem IZS in njenih organov, in 
zlasti nalog, ki smo si jih zadali v plan za to leto z dopolnitvami plana, ki je nastal med letom, 
kot posledica naše povečane aktivnosti na področju aktivnega pristopa pri sooblikovanju 
zakonodaje in izdelave smernic ter priročnikov. Menim, da smo to leto delovali zelo zavzeto 
in upam, da tudi zelo uspešno. Zaradi povečane aktivnosti smo sicer močno prekoračili 
finančni letni plan, vendar smo za naše delovanje za izdelavo smernic imeli finančno podporo 
s strani IZS oz. iz naslova finančnih sredstev IZS iz pozitivnega poslovnega izida preteklega  
leta. 
 
Podrobnejša predstavitev dela: 
  
Šesta seja UO MST 
Program za izvedbo seminarja za strokovne izpite iz PV, 
Obravnava in dajanje soglasja k Etičnemu kodeksu in Disciplinskemu pravilniku,   
Obravnava in dajanje soglasja k merilom za vrednotenje inženirskih storitev, 
Imenovanje člana projektne skupine za prostor (Janko Černivec), 
Imenovanje dodatnega člana izpitne komisije za odgovorno projektiranje in revidiranje iz PV 
(Jožko Oblak in Jožko Koren (Standardizacija in tehnični predpisi ,Valerija Skok…..,) 
Sprejem predloga za izdelavo in sprejemanje smernic v naši MS in sprejem za postopek prve 
smernice (dopolnitev letnega plana; Smernica za izdelavo zasnove za PV in še tri smernice – 
visoke stavbe, zbirališča , trgovski centri, ..)  
Obravnava predlogov o poimenovanju nagrad IZS, 
G. Aleša Glavnika smo imenovali v komisijo za sistemske zakone. 
 
Sedma seja UO MST: 
Obravnava predloga kandidature za člana SSMST za področje PV (UO MST predlaga 
Andreja Srno), 
Obravnava predloga kandidature za namestnika disciplinskega tožilca iz MST ( UO MST 
predlaga Jožeta APAT), 
Obravnavanje pobude za opustitev požarnih soglasij. 

- Pobuda za pospešeno reševanje vlog in dvig gradbene kulture, 
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- Pobuda za opustitev izdajanja požarnega soglasja (posredovan v podporo ostalim MS) 
 

Osma seja UO MST: 
Mnenje UO MST k spremembam in dopolnitvam poslovnika o delu UO MS (Na osnovi 
pobude določitve vsebine in načina dela SS MS- naša pobud), 
Obravnava in potrditev kandidature (Valerije SKOK) za člana izpitne komisije. 
S sklepom smo potrdili, da se na spletni podstrani MST odpre rubrika »Vprašanja in 
odgovori« v povezavi z predlaganimi vsebinami za smernice, 
Sprejeli smo detajlnejši postopek sprejemanja smernic, 
Sprejeli smo tudi predlog organiziranja izobraževanja PV za leto 2011 (Naslov-Požarna 
varnost od projektiranja gradnje do nadzora) in  
Gradivo za izobraževanje za strokovne izpite PV (pripravil Glavnik, Markič) 
 
Deveta seja UO MST: 
 
Potrditev smernice PV ukrepov za visoke stavbe, 
Obravnava predloga Priročnika PV ukrepov za visoke stavbe,  
Potrditev za pripravo smernice za trgovske objekte in zbirališča, 
Obravnava in predlaganje kandidata za nagrado IZS (za življenjsko delo Franc Pečovnik) 
Obravnava dopolnitve študijskih programov PV,  
Obravnava varnost in zdravje pri graditvi v posameznih načrtih in fazah projektne 
dokumentacije. 
Sprejeli sklep o pripravi smernice za Varstvo in zdravje pri delu in obravnavali pobudo za 
smernico Bioplinarne, 
 
Deseta seja UO MST, 
Obravnava pobude za ukinitev požarnih soglasij (Mohorko), 
Obravnava predlogov smernic v povezavi z letnim planom dela za leto 2011(pregled), 
Obravnava predloga za smernico iz Varstva in zdravja pri delu (Dr. Gspasn), 
Predlaganje kontaktne osebe na fakulteti za kemijo in kemijsko tehnologijo in poziv ostalim 
sekcijam Strojne in elektro ter gradbene stroke za predlaganje imenovanje kontaktne osebe , 
Predlaganje predstavnika IZS MST v Požarni odbor in  
Po sklepu komisije za dobro prakso v delovno skupino imenujemo revidenta z veliko prakse 
in izkušenj. 
 
Teme s Korespondenčnih sej UO MST: 
 
Upravni odbor MST pri IZS predlaga MDDSZ, da se v novelo zakona o varnosti in zdravja 
pri delu vnese določilo, ki bo zagotovilo, da bo iz  projektne dokumentacije razvidno, da so 
bili pri načrtovanju objektov,  za pridobitev gradbenega dovoljenja in pridobitvi 
obratovalnega dovoljenja, za objekte, ki so namenjeni delovnim postopkom, upoštevani 
predpisi o zagotavljanju varnosti in zdravja pri delu za uporabo objektov.   
Obravnava IMVIS v luči informiranja članstva in čim prejšne uporabe meril.   
    
 
Največ dela smo tudi letos opravili na področju Požarnega varstva (smernice, priročnik, 
pravilnik,.., sestanki z ministrstvi , SZPV, ), IMVIS, sodelovanje na pripravi projekta za 
Projektno dokumentacijo, in pričetek z resnejšimi posegi na področju Varstva in zdravja pri 
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delu (zakonodaja, akustika, smernica). Sodelovali smo pri raznih objavah v časopisih revijah 
(finance, Gradbenik, Novo,..). 
O ostalem normalnem rutinskem delu znotraj sekcije in ustanove IZS pa nebi podajal 
podrobnih podatkov, saj smo svoje naloge opravili skladno z našimi zadolžitvami. 
  
V letu 2010 smo v naši matični sekciji načrtovali sledeče naloge: 
 
- pripraviti del priročnika o vsebini posamezne vrste projektne dokumentacije (skupaj z 
drugimi MS)  
-  urediti področja požarne varnosti (izdelati priročnik o izdelavi študije PV in zasnove PV, 
izboljšati strokovnost pooblaščenih inženirjev vseh strok na področju PV, organizirati 
izobraževanja s področja PV, pripraviti seminarje in vključiti PV v dodiplomske študije 
-  skrbeti za strokovno izobraževanje članov MST 
-  redna novelacija programov strokovnih izpitov in pripadajočih seznamov 
-  sodelovati v organih, komisijah in projektih skupinah IZS 
-  vključevati Strokovni svet naše matične sekcije v reševanje strokovnih vprašanj 
 
Navedene naloge smo izvajali, kar uspešno in sicer smo pripravili in predstavili na 
predavanjih več primerov tehnološke projektne dokumentacije (tehnoloških strok MST), 
sodelovali pri pripravi Priročnika o Projektni dokumentacij v sodelovanju z ostalimi MS. 
 
N a področju PV smo poleg navedenega seveda v planu izdelali še štiri smernice, katalog znaj 
za študijske programe,  okrepili ekipo izpraševalcev in mentorjev, dodali člana v Požarni 
odbor itd.     
 
Strokovno izobraževanje in novelacije programov strokovnih izpitov je bilo opravljeno v 
normalnem obsegu in rokih, 
 
Reševali smo tudi določene nejasnosti na relaciji Strokovni svet in MS- bili pobudniki za 
ureditev razmer za vse SSMS in dogovorili vsebino dela. 
 
Prepričan sem, da smo z zastavljenimi in izvedenimi aktivnostmi dosegli  izboljšanje razmer 
na področju dela naše sekcije. Dela izvajali na dobrem timskem sodelovanju med vsemi 
strokami v in izven Inženirske zbornice Slovenije v dobro vseh, zakonodajalca, načrtovalca, 
izvajalca in uporabnika. 
 
 
V letu 2011 v naši matični sekciji načrtujemo: 
 
- priprava vsaj dveh smernic iz PV (skupaj z drugimi MS) 
-  Smernica iz Varstva in zdravja pri delu, 
-  nadaljevati s postopki vključevanja  PV študijske programe fakultet, 
-  pripraviti seminarje,  
-  skrbeti za strokovno izobraževanje članov MST 
-  redna novelacija programov strokovnih izpitov in pripadajočih seznamov 
-  sodelovati v organih, komisijah in projektih skupinah IZS. 
 
Za naše delovanje bomo imeli enaka finančna sredstva kot smo jih imeli v lanskem letu. 
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Sekcija ima trenutno 280 članov in za delovanje predvidenih 20. 000 € na letnem nivoju za 
pokrivanje stroškov delovanja sekcije, delo UO MST (6 sej) in za delovanje pisarne naše 
sekcije.   
 
Izvajali bomo tekoče naloge na nivoju matične sekcije ali nam bodo naložene od organov IZS. 
Seveda bomo izvajali tudi še nerealizirane naloge na osnovi sprejetega plana dela UO MST za 
leto 2010. 
 
 
Srečno!     
          
   

                                                                          PREDSEDNIK UO MST: 
Jožef STUDENČNIK, univ.dipl.inž.met. in mater. 

 
                                                                                                       
 


